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Protokoll fra årsmøte i Kvislasyndin Hytteforening 
Syndinstøga 25.7.2015 

Fremmøtte: 21 hytteeiere, herav 5 fra styret. (I tillegg noen personer som følge til medlem)  

1. Valg av møteleder 
Nils Kårstad ble valgt til møteleder. 

2. Valg av referent 
Ingmar Hemsen ble valgt til referent. 

3. Valg av 2 personer til å underskrive protokoll 
Rita Andersen og Arne Berg ble valgt til å underskrive protokollen. 

4. Godkjenning av innkalling 
Årsmøtet godkjente innkallingen. 

5. Vedtekstendring, ny vedtektsfestet årsmøtedato 
Årsmøtet vedtok forslaget om å endre dato for årsmøtet fra olsok til lørdag før olsok. 
Første ledd i §5 lyder dermed «Årsmøtet holdes lørdag før olsok eller på olsok når det er en 
lørdag og innkalling pr e-post eller post skjer minst 14 dager før.» 

Ny utgave av vedtektene sendes ut vedlagt protokollen. (Disse kan også lastes ned fra 
hjemmesiden www.kvislasyndin.org)  

6. Årsberetning 
Årsberetningen ble gjennomgått og årsmøtet godkjente styrets beretning. Notater fra møtets 
behandling: 

Mobildekning: Styret har via Vestre Slidre Hytteforening sendt inn klager på dårlig dekning i 
området. Telenor har oversendt klagen til dekningsavdelingen sin. Det kom frem på møtet at 
Telenor nå prioriterer 4G dekning og at de som har problemer med 2G og 3G muligens ikke 
kan vente seg bedre dekning. Dette gjelder f.eks. «ring-hytta-varm», betalingsterminaler og 
eldre mobiltelefoner. Styret i VSH skal ha møte på mandag, vedr. mobildekning og sender ut 
ny informasjon til medlemmene. 

Hyttepolitikk: Arbeidsgruppen for Hyttepolitikk har laget et dokument med utdrag fra Norges 
Hytteforbund sitt dokument ”Vegkart for kommunesamarbeid Fritidsboliger – Vertskommune” 
som de ønsker å få kommunen til å undertegne. Styringsgruppen som består av styret i VSH 
og Ordfører og Rådmann jobber videre med saken. 

Døgnavgift: Forslag om å omtale avgiften som «brøyteavgift» for bedre å beskrive avgiftens 
formål. Det er ulik brøyteavgift hvis man kjører inn Høymevegen eller Kvislavegen. Det 
hersker forvirring om hvilket veilag man skal betale inn til og hvordan betaling kan skje når 
man kjører inn «feil vei». 

Lastebiltrafikk: Kvislavegen har øket bomavgiften for lastebiler fra kr. 120 til kt 200, men 
lastebilene kjører inn og betaler til Høymevegen selv om lasten skal til leveres på 
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Kvislavegen. Dermed får ikke Kvislavegen betalt for veislitasjen uansett hvor høyt avgiften 
settes. Bilene kjører gjerne ut Kvislavegen. 

Tilknytningsavgiften for nye hytter er øket fra kr. 3.000 til kr. 7.000. 

Regnskap for vegen: Kopi av regnskapet legges ut på hjemmesiden. 
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7. Årsregnskap 2013/2014 
Årsregnskapet ble gjennomgått og årsmøtet godkjente regnskapet. 

8. Godtgjørelse til sittende (avtroppende) styre 
Årsmøtet vedtok å beholde kr. 8000,- som godtgjørelse til styret. (For 2012/2013 ble det 
besluttet at formann skal godtgjøres med kr. 4000,- og at kr. 4000 fordeles på resten av 
styret.). Styret antydet at godtgjørelsen ikke burde økes, snarere reduseres noe. 

9. Fastsettelse av kontingent 
Kontingenten på kr. 300,- beholdes. 

10. Budsjett for 2015/2016 
Kvislavegen støttes med kr. 5000 for neste år og Vestfjelløypene med kr. 8000. Årsmøtet tok 
videre budsjettet til orientering. 

11. Valg av styre 
Nils Kårstad ble gjenvalgt som formann for ett (siste) år.  

Tor Einar Hoffmann og Margareth Barlien ble (gjen)valgt som styremedlemmer for 2 nye år. 
Hoffmann erstatter Leif Knardal som har sittet i styret i mange år og nå ikke ønsket gjenvalg. 
Årsmøtet takker Leif for lang og tro tjeneste. 

John Smiths ble gjenvalgt som varamedlem for ett år. Bjørn Berggrav ble valgt som nytt 
varamedlem. 

Styrmedlemmene Arne Fagerlie og Ingmar Hemsen var ikke på valg i år. Nils Kårstad ønsker 
ikke gjenvalg som formann neste år. 

12. Valg av revisor 
Revisor Lars Harald Ditmarsen ble gjenvalgt. 

13. Valg av valgkomité 
Arne Lorang Gulbrandsen og Ragnar Nøklebye ble gjenvalgt. Nytt medlem i valgkomitteen 
blir Merete Morset. 

14. Innkomne forslag 
Det var ingen innkomne forslag til saker. 

15. Øvrige saker 
- Dugnader: 

Foreningen hadde dugnad dagen før Årsmøtet og 18 fremmøtte merket og ryddet tursti fra 
Sonjavarden til Syndinstøga. Den 8.8. inviteres alle medlemmer til å rydde stier fra 
hytteområdene opp til «Sonjastien». Behov for klopper over våte områder kan meldes til 
hytteforeningen med posisjon og antall meter. Stedet kan gjerne merkes med en brøytestikke 
e.l. for å lette utkjøring. Foreningen skal forsøke å skaffe klopper, men kan ikke love noe 
foreløpig. 

Side !  av 32



- Hjemmeside: www.kvislasyndin.org 

- Vestre Slidre Hytteforening: Se innkalling 

- Navn på veier i området. 

Kommunen vil i høst sende ut brev til alle hytteeiere om hyttas nye adresse. Gateadressen 
kan allerede nå finnes på kommunens kart ved å velge å vise adresseinformasjon og zoome 
inn på hytta på www.valdreskart.no  

- De resterende sakene er enten referert tidligere i protokollen eller det ble henvist til 
informasjon i utsendt innkalling. 

16. Eventuelt 
Ingen saker tatt opp. 

Møtet ble avsluttet med en takk fra Andris Horge som hadde merket seg foreningens innsats 
for å gjøre fjellet til et attraktivt turistmål. Som takk fikk vi årsmøtekakene og kaffen på huset! 
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OLSOKFEST PÅ FORSKUDD 
Olsokfesten hadde fint vær tross usikkert værvarsel og ca 70 personer var innom og koste 
seg med pølser og god drikke rundt bålet som brant lystig utover kvelden. 

Styret takker alle fremmøtte for hyggelig årsmøte og fest.
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